

Title (en)  
Watch case.

Title (de)  
Uhrengehäuse.

Title (fr)  
Boîte de montre.

Publication  
**EP 0328018 A1 19890816 (FR)**

Application  
**EP 89101991 A 19890205**

Priority  
CH 45788 A 19880209

Abstract (en)  
A brace (flange) (8) has an annular central part (8a) bearing on the glass (5) and diametrical arms (8b) fixed to the lugs (3b) of the case serving for the attachment of a bracelet. Thus, the glass is held in position even when it is engaged only with slight friction in a sealing packing (6) accommodated in the case body (3). The glass (5) will be dismantled easily by engaging a blade in a blade groove (16) of the case body (3) and in an annular groove (17) in the edge section of the glass (5). <IMAGE>

Abstract (fr)  
Une bride (8) présente une partie centrale annulaire (8a) en appui sur la glace (5) et des bras diamétraux (8b) fixés aux gonds (3b) de la boîte servant à l'attache d'un bracelet. Ainsi, la glace est maintenue en place alors même qu'elle n'est engagée qu'à frottement doux dans une garniture d'étanchéité (6) logée dans le corps de boîte (3). Le démontage de la glace (5) s'effectuera aisément en engageant une lame dans un onglet (16) que présente le corps de boîte (3) et dans une gorge annulaire (17) que présente la tranche de la glace (5).

IPC 1-7  
G04B 37/00; G04B 37/16; G04B 39/00

IPC 8 full level  
G04B 37/00 (2006.01); G04B 37/14 (2006.01); G04B 39/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)  
G04B 37/0008 (2013.01 - EP US); G04B 37/1486 (2013.01 - EP US); G04B 39/02 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [X] EP 0080973 A1 19830608 - RADO MONTRES SA [CH]  
• [X] CH 647121 A3  
• [Y] GB 106357 A 19170524 - SMAILS FREDERICK  
• [A] FR 835486 A 19381222  
• [A] EP 0046622 A1 19820303 - CRISTALOR S A [CH]

Cited by  
WO9814839A1

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
EP 0328018 A1 19890816; CH 671494 B5 19900315; CH 671494G A3 19890915; US 4924453 A 19900508

DOCDB simple family (application)  
EP 89101991 A 19890205; CH 45788 A 19880209; US 30706789 A 19890206